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   Naar verluidt wordt er op de groentetuin biologisch geteeld!

1. Heeft u daar een certificering van het SKAL voor? Zoja, kunt u ons dit inzage geven?  

Antwoord:
Uitstekende en terechte vraag! Stichting Voedseltuin Oosterhout (SVO) gaat groenten en 
fruit volgens biologische principes telen maar gaan, vanwege de kosten,  geen SKAL 
certificatie aanvragen. De producten mogen dan inderdaad niet “biologisch” genoemd 
worden. In het vervolg zal over “verse, duurzame groenten en fruit gesproken worden die 
zonder gewasbeschermingsmiddelen en met biologisch plantmateriaal zijn geproduceerd..

2. Mag  u daar onder de term I.O. (In omschakeling naar Biologisch) telen?  

Antwoord:
Zie antwoord op vraag 1, I.O. hoort bij “de SKAL certificering die dus niet zal worden 
aangevraagd

3. Weet u dat de omschakelingsperiode daar naar twee volle jaren duurt?

Antwoord:
Zie antwoord op vraag 1, de omschakelingsperiode is in deze situatie niet van toepassing.

4. Een groot deel van de jaarlijkse kosten is het plantmateriaal, pootgoed en zaadgoed.
Dit is vele malen duurder als gangbaar. Heeft u daar rekening meegehouden?

Antwoord:
De jaarlijkse exploitatie kosten worden door de SVO zelf uit sponsoring en donaties 
gedragen. Op basis van de 3 jaar ervaring van de vergelijkbare Voedseltuin in Boxtel zijn de 
kosten hiervoor EUR 5000 / 6000 per jaar.

5. Ook de  bemesting van een biologische groente tuin van 1ha. een, met een 
opbrengst voor 250 mensen geeft een financieel probleem, bent u daarmee op de 
hoogte?

Antwoord:
De vergelijkbare Voedseltuin in Boxtel spendeert jaarlijks zo’n EUR 1000 aan mest 
materialen. 

6. Kunt u het grondonderzoek van de, tuin in oprichting, ter inzage liggen? 

Antwoord:



Het grondonderzoek is in opdracht van de Gemeente Oosterhout uitgevoerd en zal 
beschikbaar worden gesteld, 


